

September 17, 2024

**Re: Notice of Change to the SISP Procedures
In the Matter of the Notices of Intention to Make a Proposal of:
A&D Prévost Inc. and ADP Façades Inc. (S.C.M. No. 500-11-064118-249)**

All capitalized terms used but not otherwise defined herein have the meanings ascribed to them in the procedures for the sale and investment solicitation process attached as Annex A to the order rendered in the above captioned proceedings on May 23, 2024.

Be advised that in accordance with section 4 of the SISP Procedures, the CRO has made the following changes to the SISP Procedures:

The target date for the selection of the Successful Offer(s) is extended from September 17, 2024 to September 19, 2024.

In accordance with section 5 of the SISP Procedures, the Trustee shall publish the present notice on its website and notify the Bidders and the Court of the changes to the SISP Procedures described herein.

17 septembre 2024

**Objet: Avis d'un changement aux Procédures PSVI [SISP Procedures]
Dans l'affaire des avis d'intention de faire une proposition de:
A&D Prévost inc. et ADP Façades inc. (C.S.M. No. 500-11-064118-249)**

Tous les termes portant une majuscule qui ne sont pas autrement définis aux termes des présentes ont le sens qui leur est attribué dans les procédures du processus de sollicitation de vente ou d'investissement jointes comme Annexe A à l'ordonnance rendue le 23 mai 2024 dans les procédures mentionnées en objet.

Soyez avisé que conformément à l'article 4 des Procédures PSVI, le Chef de la restructuration [CRO] a fait les modifications suivantes aux Procédures PSVI :

La date cible pour la sélection de(s) Offre(s) retenue(s) [Successful Offer(s)] est prorogée du 17 septembre 2024 au 19 septembre 2024.

Conformément à l'article 5 des Procédures PSVI, le Syndic [Trustee] publiera le présent avis sur son site web et notifiera les Soumissionnaires [Bidders] et la Cour [Court] des modifications aux Procédures PSVI décrites aux présentes.